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 Tetik (BT): Daca cineva are un plan bun, cred ca este o perioada buna de investit

Perioada aceasta este una buna de investit, de început un business  pentru un antreprenor care are un plan

bun si o pasiune despre ce vrea  sa faca, a declarat, marti, directorul general al Bancii Transilvania,  Omer

Tetik, într-o conferinta de specialitate. 

"Poate sa fie un început foarte bun în antreprenoriat. Cei care au  participat întotdeauna ne-au explicat la 'Afaceri

de la zero'  provocarile lor si prin ce au trecut. Tenacitatea este foarte  importanta. Nu poti sa renunti la prima

provocare chiar daca este o  provocare mare. Sigur, fiecare business, fiecare antreprenor are  probleme specifice,

individuale, doar ca acum este momentul sa te  gândesti cum poti sa te redresezi, cum poti sa relansezi ce ai

învatat,  cu ce ai ramas, cu resurse limitate ce poti sa faci. Ce poate sa faca  partenerul tau de banking, fie BT fie o

alta banca, pentru tine în  perioada asta. Nicicum nu ar recomanda acest stop loss (stoparea  pierderii - n. r.) într-o

perioada atât de volatila sentimental. Vedem  si pe piata de capital. Eu cred ca o sa vedem o tara mult mai 

dezvoltata, desigur în anumite domenii, începând de la Agri, Food,  productie automotive si asa mai departe, dar si

multe oportunitati  pentru cei care au un business sau vor sa înceapa un business. Sigur, nu  exista o data

calendaristica, ar fi bine de la 1 iulie sau din august,  dar daca cineva are un plan bun si o pasiune despre ce vrea sa

faca,  cred ca este o perioada buna de investit, de început un business", a  spus Omer Tetik, la videoconferinta ZF

BT Afaceri de la zero.

Întrebat despre modul în care crede ca va arata economia României peste  10 ani, el a afirmat ca încearca sa evite

prognozele ambitioase "pentru  ca acum 6 luni nu eram în stare sa estimam ce va fi în aprilie - mai  2020".

Reprezentantul Bancii Transilvania a sustinut ca suntem într-un moment  "destul de emotional", dar ca aceasta

criza poate aduce o oportunitate.
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